

Acta de la sessió de la Junta de Districte Marítim

Data: 4 d'octubre de 2021

Número: 04/2021

Caràcter: Ordinari

Hora: 20:00 h

Lloc: Saló de Reunions Centre Cultural «la Marina»

Assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano	Presidenta
Esteban Ventura Martí	Vocal (Regidor)
Vicente Guillamón Terrado	Vocal (Regidor)
Lidon Ribera Soriano	Vocal (Veïna)
Vicente Ortiz	Vocal (Veí Designat Alcaldia)
Matilde Ramos Alonso	Vocal (Veïna Designada Alcaldia)
José Carlos Mas	Vocal (AA.VV. Meridiano)
Tonica Miralles Cumba	Vocal (AC Unio Musical del Grau)
Vicent Bonachera Forner	Vocal (AC Scouts)
Ana Raga Cases	Vocal (AMPA "el Pinar")
Roman Simó Gómez	Secretari

No assisten: Ester Giner Hidalgo (Vocal – Veïna) y Manuel González Galván (Vocal AAVV Marjalería).

Excusan su asistencia: Tica Palau Campos (Vocal AA.VV. Faro)

Orde del dia:

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data 20 de setembre de 2021.
- 2.- Noves mesures Covid-19.
- 3.- Autobusos activitats extraescolars CEIPs Grau.
- 4.- Ampliació zona jocs Parc Panderola.
- 5.- Escala Castelló.
- 6.- Precs i preguntes



En el Saló de Reunions del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló, sent les **20:00 h** del dia **4 d'octubre de 2021**, sota la presidència de la Il·lma senyora tenienta d'alcalde, Senyora **Maria Carmen Ribera Soriano**, es reuniren els senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA DE L'ANTERIOR SESSIÓ DE DATA 20 DE SETEMBRE DE 2021

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el 20 de setembre de 2021

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- NOVES MESURES COVID-19.

La **Sra. presidenta** va informar els presents de l'actualització de les mesures COVID- 19. Les dites mesures van entrar en vigor el 28 de setembre i ho estaran fins al pròxim 8 d'octubre:

- DECAUEN RESTRICCIONS EN : Cines, teatres, museus, biblioteques, auditoris, comerços i seus festeres.
- HOSTALERIA I RESTAURACIÓ: Aforaments en l'interior del 75% amb taules de fins a 10 persones i ús de barra assentat. El tancament serà segons llicència local.
- OCI NOCTURN: Aforament del 75% amb taules de 10 persones, ús de barra assentat i ball permés. L'horari límit s'amplia a les 5 de la matinada.
- ESDEVENIMENTS ESPORTIUS: S'elimina el nombre màxim de persones en esdeveniments i actes esportius com a maratons o mitges maratons. Augment d'aforament al 75% en piscines cobertes, gimnasos, banquets o congressos.

3.- AUTOBUSOS ACTIVITATS EXTRAORDINÀRIES CEIP'S GRAU.

La **Sra presidenta** va comentar als presents que el Negociat d'Educació havia anunciat que s'anava a realitzar una obra de teatre per a alumnes d'infantil de tots els col·legis de Castelló. Va afegir que per als col·legis del Grau el Negociat de Mobilitat ha noliejat uns autobusos perquè els alumnes puguin anar a veure esta obra sense haver de costejar el transport ells, el col·legi o l'AMPA.



4.- AMPLIACIÓ ZONA JOCS PARC PANDEROLA

La **Sra. presidenta** va informar els membres de la junta de la remodelació dels jocs infantils instal·lats en el Parc de “La Panderola”. Va afegir que en el procés participatiu que va donar lloc a la reforma del parc no es va incloure la dita remodelació pel fet que la dita zona estava acabada de remodelar. Després de la remodelació del parc, ajuntament i veïns coincidixen en que la zona de jocs infantils és insuficient a causa de l'enorme augment d'usuaris, per la qual cosa s'ha decidit ampliar la zona de sòl encoixinat i s'afegir més jocs (2 engrunsadores, 1 tobogan..etc).

Va comentar que en la Pza Josefina López també s'està pendent d'instal·lar jocs infantils, ja que en un principi no es van instal·lar per que els veïns que van formar part del procés participatiu per al disseny del parc van pensar que ja hi havia jocs infantils prop (Passeig Sebastian Elcano entre piscina i ambulatori i Jardí del Port), però una vegada inaugurada la plaça, els usuaris i veïns de la zona han reclamat la seua col·locació.

5.- ESCALA CASTELLÓ

La **Sra presidenta** va anunciar als presents la celebració de la III edició d'Escala Castelló, la qual canviava en esta ocasió la seua data de celebració a causa del COVID (ja que les restriccions que hi havia en vigor en les dates en què sol celebrar-se ho havia impossibilitat), passant a celebrar-se del 8 al 12 d'octubre (aprofitant els dies festius del 9 d'octubre i del Dia de la Hispanitat).

Va informar de que haurien recreacions històriques, una mascletá el 9 d'octubre a les 09:30h i un tir piromusical nocturn el dia 11 a les 23:00h. Va comentar que també hi hauria un Mercat Mariner i un Campament Mariner amb canons junt amb els navilis, que enguany seran: Nau Victòria, Romanç Andaucía, Pailebote Pascual Floresy la Goleta Cervantes Saavedra (Barco-escuela conegut per haver sigut l'escenari de rodatge de la sèrie televisiva “El Barco”).

6.- PRECS I PREGUNTES

Va obrir el torn de la Sra presidenta contestant a algunes preguntes realitzades en l'anterior sessió:

1. Respecte a la **pregunta realitzada per la Sra Raga sobre l'estat d'execució del projecte de la “zona de diversitat” junt amb la gasolinera de l'Avda. Del Mar**, la Sra presidenta va informar els presents que després de realitzar les oportunes indagacions en els negociats competents li van informar que ni si vullga han iniciat el projecte, i no s'iniciarà fins que s'aprove el nou PGOU, ja que la gasolinera i edificis contigus passen a ser sòl dotacional.
2. Respecte a la **pregunta de la Sra Miralles sobre el fi de contracte de lloguer de l'aparcament de Tallers del Port en el Serradal**, la Sra Presidenta va contestar que l'empresa havia venut les seues instal·lacions a l'empresa de supermercats d'alimentació “Mes i Mes”. Va afegir que la instal·lació d'un supermercat els obligaria a reformar tota la vorera per a fer-la accessible.
3. Respecte a la **pregunta realitzada per diversos membres de la junta interessant-se per la direcció de la pàgina web en què es podia consultar el mesurament de la qualitat de l'aire**, la Sra presidenta va indicar la direcció facilitada per la Generalitat:



<https://agroambient.gva.es/es/web/calidad-ambiental/redvalenciana-de-vigilancia-ycontrol-de-la-contaminacion-atmosferica>

Va afegir el Sr secretari que hi ha una aplicació crida **GVA Aire** on també es pot consultar.

4. Respecte a la **pregunta realitzada pel Sr Mes sobre els pressupostos d'abalisament en Marjalería i asfaltat**, la sra Presidenta va contestar que l'any passat el pressupost d'asfaltat era de 500.000€ i el d'abalisament en Marjalería era de 30.000€, que enguany no s'havia aprovat encara però s'esperava que les quantitats assignades anessen semblants. Va afegir que els camins i carrers previstos per a asfaltar són: Camí la Mota, Camí l'Obra, C/Mascarat, Camí les Fonts, C/Balears i Pza Pintor Porcar (des de C/Tripulants de la Paca fins a C/Canàries) i el Camí l'Escola.
5. Respecte de les qüestions **plantejades pel Sr. Mas sobre: trapes soltes en Camí la Plana (entre Donació i Donacioneta), col·locació contenidors AAVV Meridià en zona preparada i arreglament sostre caseta AAVV Meridià**, la Sra presidenta va contestar: les trapes ja s'han assegurat, els contenidors estan col·locats i el sostre de la caseta es repararà en quant es proporcionen claus de la caseta al Negociat de Brigades.
6. Respecte a la petició **realitzada per la Sra Miralles i el Sr Bonachera sol·licitant l'arreglament i adequació a les normes d'accessibilitat del pas de via situat junt amb l'església de SAN Pablo**, la Sra presidenta va informar de que la petició a l'Autoritat Portuària s'ha realitzat i que és quelcom que ells ja tenen en compte i esperen arreglar en breu.
7. Respecte de la **pregunta realitzada per la Sra. Raga sobre si els wc situats en el parc de la Pineda, prop del CEIP la Pineda** es poden utilitzar, el Sr secretari va comentar que havia parlat amb el responsable i li havia comentat que en estos moments no, però que ja s'havia sol·licitat pressupost per a la seua reparació i que esperaven que en breu estigueren preparats.
8. La Sra presidenta va aprofitar per a anunciar als membres de la junta que a causa de l'augment de la utilització del carril bici, la Tinença d'Alcaldia havia rebut nombroses peticions de veïns perquè s'instal·laren aparcaments per a bicicletes en distintes zones del poble, per la qual cosa l'ajuntament havia decidit instal·lar **4 nous aparcaments de bici en el Grau**, concretament en: **Museu de la Mar, Juan d'Àustria** (al final de la rotonda del TRAM), **Casal Jove** i **Plaça Miquel Peris**. Estos 4 s'unixen als ja existents en Passeig Buenavista (front Tinença Alcaldia), Pza Josefina López, Pza Pintor Porcar (front Subseu Policia Local)..etc.

Sobre el tema de la qualitat de l'aire i la contaminació en la zona del Serrallo, el Sr Ventura va preguntar quant temps feia que no es realitzava un simulacre de seguretat en la dita zona.

Va contestar el **Sr secretari** que si no li fallava la memòria, feia 3 o 4 anys.

Va dir el **Sr. Ventura** que hauria de fer-se una vegada a l'any.

Va afegir el **Sr Ventura** que hauria d'haver-hi un parc de bombers en el port.

Va contestar el **Sr secretari** que ja hi havia un i es va tancar.

Va dir el **Sr Ventura** que es va tancar perquè es van intoxicar.



Va respondre el **Sr secretari** que d'això feia anys i no havien volgut tornar.

El **Sr Mas** va dir respecte de la reparació del sostre de la caseta de l'AAVV Meridià que les dites claus es trobaven en poder d'un operari del Negociat de Brigades des de feia mes d'un mes.

Va contestar la Sra presidenta que s'informaria respecte d'això.

El **Sr Guillamón**, respecte d'allò que s'ha comentat pel **Sr Ventura** sobre el parc de bombers del port, va comentar que l'adjudicació del dit parc estava a punt de caducar i que a més es trobava en pèssimes condicions, a la qual cosa calia afegir que estaven realitzant algun tipus de construcció just davant del que se suposa que és l'eixida del camió de bombers, per la qual cosa no pareix que hi haja intenció que el parc torne a estar actiu.

El **Sr Guillamón** va afegir que s'hauria de buscar una zona on poder ubicar-los ja que seria molt important per al Grau comptar amb unes dependències de bombers. Va dir que la intoxicació els va servir com a excusa per a deixar un enclavament a què mai van voler anar i en el qual mai es van trobar a gust.

El **Sr. Ventura** es va queixar del tractament dels granelers que feia el Port de Castelló i de les molèsties i possible perill que comportava això per a la ciutadania. Que els granelers es tenien a l'aire lliure, la qual cosa provocava que les partícules impregnaren l'aire. Aire que després respirem tots. I que s'infringia la llei perquè les dites mercaderies devien emmagatzemar-se baix sostre en sitges.

El **Sr. Guillamón** va contestar al **Sr Ventura** que el que havia de fer el seu grup polític era realitzar una nota de premsa queixant-se del problema o realitzar una pregunta en el Ple. Va afegir que en el port hi ha quantitat de silosy enormes tosques on es guarda la mercaderia mes perillosa. Va reconèixer que l'argila estava a l'aire lliure i havia d'estar també en sitges, però va insistir que en que les mercaderies perilloses s'emmagatzemaven degudament.

Va sol·licitar el **Sr Guillamón** que s'arreglara el transformador elèctric de la Pza Miquel Peris, ja que cada any se li rendix homenatge al poeta en la dita plaça, i dita transformador esta situat de tal manera que apareix en totes les fotos, sent el seu aspecte prou descuidat, la qual cosa enlletgix les dites fotos i inclús l'acte en si. També va suggerir que es podia instal·lar en la dita plaça una estàtua o un bust en honor al poeta.

La **Sra. Raga** es va queixar del problema sorgit amb els zeladors de col·legis a causa del suplement que fins fa poques dates l'ajuntament els abonava per encarregar-se de les reparacions de manteniment, i que des de fa poc ha deixat d'abonar. Va afegir de que era una quantitat irrisòria i que generava un muntó de problemes. Va comentar que ja havien parlat amb el regidor d'Educació i que este estava d'acord, però que la regidor de personal es negava a abonar-ho.

Va contestar la **Sra presidenta** que el tema no era de la seua competència si no que era un tema de la regidor de Personal i Hisenda i del regidor d'Educació que era amb ells amb qui havien de parlar.

I sent les **21:00 h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari En done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la Sra presidenta de la Junta Municipal de Districte.



